
 

Vragen op grond van artikel 45 van het Regelement van Orde voor de vergaderingen en andere 
werkzaamheden van Provinciale Staten. Dhr. J.Boer namens de fractie van VVD Noord-Holland 

Schriftelijke vragen over ontstane onrust in Andijk over de nieuwe dienstregeling voor bussen.  

INLEIDING VRAGEN 

Maandag 29 januari berichtte WEEFF online op hun website over de onrust die is ontstaan over de 
nieuwe dienstregeling voor bussen. Vanaf komende zomer vervallen er meerdere bushaltes in het 
dorp Andijk, waardoor ‘even snel’ boodschappen doen of een familiebezoek voor velen er niet meer 
in zit, aldus bezorgde bewoners. Ook de dorpsraad Andijk heeft ons benaderd over de nadelen van 
de nieuwe dienstregeling. 

Voor de VVD is goede bereikbaarheid van het openbaar vervoer juist ook op het platteland in onze 
Provincie erg belangrijk en de fractie maakt zich dan ook zorgen over deze onrust en de mogelijke 
negatieve gevolgen daarvan. Daarom de volgende vragen aan de gedeputeerde mobiliteit. 

VRAGEN 

Vraag 1: 

Is de gedeputeerde bekend met genoemd artikel? Zo ja, wat is uw reactie? 

Vraag 2: 

Volgens de Dorpsraad betekent de nieuwe dienstregeling dat de lijnen 131 en 132 van Connexxion 
zodanig worden gewijzigd dat daardoor diverse bushaltes wegvallen, nota bene de meest drukke 
haltes van het dorp. En dat de eerste opstapplaats bijna een kilometer verderop is gesitueerd.  

Klopt het dat de meest drukke haltes worden opgeheven en dat de eerste opstapplaatse bijna een 
kilometer verderop wordt gesitueerd? 

Vraag 3: 

Ook voor ouderen bewoners en mensen met een beperking in Andijk lijkt de nieuwe dienstregeling 
een verslechtering, omdat de eerste opstapplaats bijna een kilometer verderop is gesitueerd. Bent u 
het met de VVD Noord-Holland fractie eens dat er voorkomen moet worden dat juist deze 
doelgroepen zo benadeeld worden door de nieuwe dienstregeling? 

Vraag 4: 

Bent u bereid om in gesprek te gaan met de dorpsraad van Andijk en de gemeente Medemblik om 
over een mogelijke oplossing of aanpassing tegemoet te komen aan de bezwaren en onrust die nu is 
ontstaan naar aanleiding van de nieuwe dienstregeling voor bussen? 


